
 
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

27.08.2020                                       м. Черкаси                                           № 99

         
 

засідання постійної комісії      

обласної ради з питань соціально- 

економічного розвитку, бюджету  

та фінансів 
 

 
 

Всього членів комісії  -   15 

Присутні на засіданні   -   11 
 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії                        –  Легойда С.М. 

Заступник голови постійної комісії     –  Павличук В.М.        

 

Члени комісії:  Булатецький М.І., Вельбівець О.І., Воронов С.П.,   

                          Гайович В.Ю.,  Далібожак І.С., Копійченко В.П., 

                          Лихошерст  С.В., Погорілий В.Г.   

                         

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Буданцев Р.П., Коломієць В.В., Овчаренко С. А., 

                         Сахно А.П., Яріш А.А. 

                                          

Запрошені:  

       Бохін Роман Степанович –директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації; 

       Зеленський Максим Васильович – начальник Управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту обласної державної адміністрації;   

       Кошова Лариса Миколаївна – начальник Управління охорони здоров’я 

обласної державної адміністрації;       

       Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації;  

       Найдан Олег Володимирович – заступник начальника Управління 

охорони здоров’я обласної державної адміністрації.  
 



У засіданні взяли участь: голова обласної ради Підгорний Анатолій 

Вікторович; заступники голови обласної ради Мушієк Михайло Григорович 

та Сегеда Андрій Віталійович; перший заступник голови обласної державної 

адміністрації Ляшов Дмитро Олександрович. 
 

 

ПРОЄКТ ПОРЯДОКУ  ДЕННОГО: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

        

       Вельбівець О.І. запропонував доповнити проект порядку денного другим 

питанням та заслухати інформацію директора Департаменту будівництва 

ОДА Бохіна Р.С. про використання коштів субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, 

ремонту і утримання автомобільних доріг загального користування місцевого 

значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах. 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

       2. Про використання у 2020 році коштів субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, 

ремонту і утримання автомобільних доріг загального користування місцевого 

значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах. 

Доповідає: 

 

Бохін  

Роман Степанович 

- директор Департаменту будівництва 

обласної державної адміністрації 
 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 
     

 

1. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М. щодо погодження розпоряджень обласної державної 

адміністрації. 

       

        За пропозиціями членів постійної комісії розгляд та погодження по 

кожному розпорядженню проводились окремо. 

 

1.1. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  07.08.2020  № 508 „Про перерозподіл видатків 

бюджету“ по Управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту обласної 

державної адміністрації у межах загального обсягу бюджетних призначень  



здійснюється перерозподіл видатків у сумі 65 800 грн для забезпечення 

харчування та проживання учасників фестивалю «Вітрила Черкащини». 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ: Зеленський М.В., Вельбівець О.І., Легойда С.М. 

       Зеленський М.В., який зазначив, що на Черкащині громадською 

організацією «Козацькі вітрила» спільно з „Ротарі Клуб Черкаси“ та  

командою Ігор нескорених був організований та проведений спортивно-

інформаційний захід „Вітрила Черкащини“. Для відшкодування витрат на 

забезпечення учасників заходу харчуванням, оплати за проживання та проїзд 

необхідно здійснити перерозподіл видатків між кодами економічної 

класифікації та  збільшити видатки для комунальної установи «Черкаський 

обласний центр фізичного здоров’я населення „Спорт для всіх“.  

      Легойда С.М., яка поставила на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 508 від 07.08.2020. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

1.2. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка повідомила, що надійшла субвенція з Уманського 

районного бюджету у сумі 170 000 грн на виконання програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування області (субвенція на 

виконання робіт в Уманському районі). Розпорядженням обласної державної 

адміністрації від 10.08.2020  № 514 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів“ субвенція вводиться до обласного бюджету.  

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Легойда С.М. 

       Вельбівець О.І., який запитав про причини надання субвенції. 

       Бохін Р.С., який повідомив, що сільською радою надана субвенцію для 

проведення поточного дрібного ремонту дороги Ропотуха-Ятранівка. 

      Легойда С.М., яка поставила на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 514 від 10.08.2020. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

1.3. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М.,  яка повідомила, що постановою Кабінету Міністрів 

України області передбачається субвенція з державного бюджету на 

реалізацію проектів з реконструкції, капітального ремонту приймальних 

відділень в опорних закладах охорони здоров’я у госпітальних округах на 

суму 64 млн грн. Розпорядженням обласної державної адміністрації від 



13.08.2020  № 522 „Про розподіл міжбюджетних трансфертів та внесення 

змін до Розподілу коштів бюджету розвитку на здійснення заходів із 

будівництва, реконструкції і реставрації, капітального ремонту об’єктів 

виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за об’єктами у 2020 

році“ збільшуються доходи загального фонду обласного бюджету та кошти 

спрямовуються головному розпоряднику бюджетних коштів Департаменту 

будівництва Черкаської обласної державної адміністрації. 

За рахунок цих коштів спрямовується субвенція Черкаському міському 

бюджету у сумі 936, 781 тис. грн для надання трансферту бюджету 

м. Черкаси на об’єкт „Реконструкція будівлі комунального некомерційного 

підприємства „Третя Черкаська міська лікарня швидкої медичної допомоги“ 

за адресою: вул. Самійла Кішки, 210 в м. Черкаси (приймального відділення з 

добудовою відділення екстреної медичної допомоги)“. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Бохін Р.С., Найдан О.В., Кошова Л.М., 

Ляшов Д.О., Копійченко В.П., Бохін Р.М., Гайович В.Ю., Зеленський М.В., 

Погорілий В.Г., Легойда С.М. 

       Вельбівець О.І., який запитав щодо процедури внесення пропозицій для 

включення до Переліку проектів та розподілу державної субвенції. 

       Бохін Р.С., який повідомив, що Перелік проектів формувався 

управлінням охорони здоров’я, а затверджувався Міністерством охорони 

здоров’я України. До нього включені були всі опорні заклади охорони 

здоров’я нашого госпітального округу.  

       Найдан О.В., який заначив, що опорними лікарні визначались виходячи з 

їх потужностей, забезпечення оснащенням і кадрами. 

       Вельбівець О.І., який нагадав, що неодноразово порушувалось питання, а 

на сесії обласної ради за поданням депутата Судакевича В.Г. навіть прийнято 

звернення щодо визначення Уманської центральної лікарні опорним 

закладом. Але в переліку проектів є міська лікарня, а районна відсутня. 

       Олександр Іванович зазначив, що за наявною у нього інформацією, 

враховуючи новий адміністративно-територіальний поділ на райони,  

Уманська центральна районна лікарня є більш привабливим об’єктом ніж 

Уманська міська. 

       Кошова Л.М., яка повідомила, що на території Уманського району є дві 

лікарні – Уманська міська і Уманська районна.  Наказом МОЗ визначено 

лікарні які є опорними І і ІІ рівнів. При визначенні закладів охорони здоров’я 

опорними враховувалась кількість відділень, проведених оперативних 

втручань, кадровий потенціал. У наданих міністерству пропозиціях 

презентувались обидві лікарні і Уманська ЦРЛ також могла бути опорною 

лікарнею І рівня. Остаточне рішення приймалось комісією МОЗ разом з 

Міністерством регіонального розвитку. 

       Вельбівець О.І., який відзначив ситуативний, на його думку, підхід у 

стратегії розвитку області.  За останні 2,5 роки є позитивний потенціал 

розвитку Уманської центральної районної лікарні. Було придбано багато 

медичного обладнання, зокрема ангіограф (із залученням коштів обласного 



бюджету). Планувалось створити відділення кардіоцентру. Черкають в цьому 

році приходу на роботу 4 молодих лікарів. 

       Запропонував надати порівняльний аналіз щодо Уманської міської та 

Уманської районної лікарень по критеріям які враховувались при визначенні 

закладів охорони здоров’я опорними. 

       Кошова Л.М., яка зазначила, що в перспективі іде мова про об’єднання 

двох лікарень в один лікувальний заклад. Це питання розглядалось на 

засіданні госпітальної ради у якому брав участь і Судакевич В.Г. Що 

стосується питання кадрового потенціалу, то враховуються працівники які 

працюють не за сумісництвом, а штатні.   

       Вельбівець О.І., який запитав чи є сума 64 млн грн остаточною, чи ще  

треба кошти на оплату ПКД, експертних висновків. 

       Ляшов Д.О., який повідомив, що відповідно до листів Мінрегіону щодо 

проведення тендерних процедур, вони були проведені на заявлені суми.  

       Вельбівець О.І., який запитав щодо суми ресурсу, який було зекономлено 

в результаті проведених тендерних процедур. Висловив думку щодо 

можливості проведення ремонту ще одного приймального відділення за 

рахунок цих зекономлених коштів. 

       Копійченко В.П., який повідомив, що від Катеринопільського району 

була надана пропозиція щодо виділення коштів на капітальний ремонт 

Катеринопільського районного центру первинної медико-санітарної 

допомоги. Але у зв’язку із складнощами з виконанням районного бюджету не 

змогли виділити 10% для співфінансування. То ж були надані пропозиції про 

виділення коштів на ремонт медтехніки, автотранспорту і передбачено кошти 

на співфінансування з районного бюджету, але необхідні зміни до Переліку 

так і не внесено.  

       Бохін Р.М., який повідомив, що пропозиції були надані в управління 

охорони здоров’я, а далі направлені на Мінрегіон. Чекають внесення змін у 

Перелік. 

       Ляшов Д.О., який запевнив, що будуть уточнені пропозиції по 

Катеринопільському району. 

      Бохін Р.С., який повідомив, що загальна сума зекономлених бюджетних 

коштів від проведення тендерних процедур по об’єктах де замовником є 

Департамент будівництва ОДА становить 4 127 713 грн.  

       Вельбівець О.І., який зазначив, що в Уманській ЦРЛ є проектно-

кошторисна документація з експертизою на проведення ремонту 

приймального відділення. Сума ремонту становить 4,400 тис. грн.  

Запропонував направити клопотання Міністерству охорони здоров’я України 

для довключення цього лікувального закладу до переліку опорних лікарень. 

       Ляшов Д.О., який зазначив, що є вимоги до приймальних відділень 

(зокрема розміщення кабінетів). Також на всі 8 лікарень планується придбати 

відповідне обладнання (КТ, МРТ). Зекономлені кошти можна використати, як 

приклад, на додаткові палати інтенсивної терапії. 

       Вельбівець О.І., який запропонував звернутись до МОЗу щодо 

проведення перевірки приймального відділення Уманської ЦРЛ на 

відповідність вимогам міністерства, можливості приведення до рівня 



визначених вимог, а також звернутись з клопотанням щодо збільшення 

фінансування в частині придбання обладнання. 

      Ляшов Д.О., який зазначив, що доцільно було б зробити одне приймальне 

відділення на два заклади. 

       Вельбівець О.І., заперечив щодо цієї пропозиції, адже лікувальні заклади 

знаходяться не поряд, а Уманська ЦРЛ розташована взагалі біля траси Київ-

Одеса. 

       Кошова Л.М., яка теж наголосила на доцільності об’єднання цих двох 

лікувальних закладів адже можна буде зробити ремонт у двох приймальних 

відділеннях. 

       Вельбівець О.І., який запропонував порушити клопотання щодо вивчення 

можливості такого об’єднання. 

       Ляшов Д.О., який  висловив заперечення щодо перерозподілу коштів які 

були зекономлені від проведення тендерних процедур. Він зазначив, що 

немає впевненості у тому, що затверджені 8 об’єктів не потребуватимуть 

додаткового фінансування і зекономлені кошти не треба буде 

перерозподіляти між ними. Експертизи проектів проводились у червні місяці, 

а тільки підвищення мінімальної зарплати з 1 вересня відповідно спричинить 

збільшення заробітних плат і відповідних витрат. 

       Гайович В.Ю., який поінформував щодо проблем які виникають під час 

будівництва стадіону обласної спеціалізованої дитячо-юнацької спортивної 

школи олімпійського резерву. Зокрема, звернув увагу на факт, що 

будівництво суттєво відрізняється від проекту за яким було сплановано в 

частині встановлення парканів. На даний час паркан стадіону приєднаний до 

паркану Черкаського міського водоканалу тож виникає питання: як же 

збираються ставити паркан на баланс обласного комунального закладу, якщо 

він знаходиться на території міської комунальної власності і перебуває у 

власності Черкаської міської ради. Також є питання стосовно зменшення 

секцій трибун, встановлення опор системи освітлення. Висловив 

стурбованість бездіяльністю служби технагляду. 

      Ляшов Д.О., який зазначив, що замовником робіт є не Департамент 

будівництва ОДА, а комунальне підприємство. Але запевнив, що  в 

облдержадміністрації про ці проблеми знають і намагаються їх вирішувати. 

       Зеленський М.В., який зазначив, що на 3 вересня запланована нарада з 

розгляду порушених питань. Технаглядом було внесено зауваження щодо 

опор для встановлення світла і вони встановлені як передбачено проектом. 

По трибунам порушення виправлені з врахуванням потреб осіб з 

обмеженими можливостями. Зазначив, що проект вже реалізовано на 70%. 

       Погорілий В.Г., який висловив здивування щодо такого ведення 

будівельних робіт, адже законодавством передбачено   здійснення 

авторського та технічного наглядів під час будівництва.  

       Ляшов Д.О., який зазначив, що закінчення робіт на об’єкті планується 

десь через десять днів. Залишилось невирішеним питання щодо прокладання 

кабелю РЕМ, але написані офіційні листи до РЕМ та повідомлено ПАТ 

„Черкасиобленерго“. 



 Вельбівець О.І., який вніс пропозицію не розподіляти без окремого 

рішення постійної комісії обласної ради з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів коштів, що вивільняться після завершення 

реалізацію проектів з реконструкції, капітального ремонту приймальних 

відділень в опорних закладах охорони здоров’я у госпітальних округах, 

передбачених цим розпорядженням,  

       Легойда С.М., яка поставила на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 444 від 13.07.2020. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

1.4. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  27.08.2020 № 543 „Про перерозподіл 

видатків обласного бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету 

розвитку на здійснення заходів з будівництва, реконструкції і реставрації, 

капітального ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної 

інфраструктури за об’єктами у 2020 році“ по Управлінню охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації здійснюється перерозподіл 

видатків з поточних на капітальні. По закладам охорони здоров’я склалась 

економія коштів яку пропонується спрямувати: 

 600 000 грн КНП „Черкаський обласний онкологічний диспансер 

Черкаської обласної ради“ на придбання обладнання для можливості 

проведення трансплантації нирки; 

12 млн грн КНП «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської 

обласної ради» для придбання апарату штучного кровообігу. Діючий апарат 

старий  і часто зупиняється. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: Найдан О.В., Вельбівець О.І., Кошова Л.М., Легойда С.М.  

       Найдан О.В., який повідомив, що діючий в кардіоцентрі апарат штучного 

кровообігу експлуатується 8 років, працює в режимі великих навантажень і 

часто виходить з ладу. В закладі підготовлено пакет документів для 

включення до пілотного проекту із трансплантації серця. Однією з умов 

позитивного вирішення питання є наявність такого апарату.  

      Вельбівець О.І., який відмітив, що обласний онкодиспансер є одним із 9 

закладів де проводиться трансплантація органів. Заклад отримав дозвіл і на 

проведення операцій із пересадки нирок. 

       Кошова Л.М., яка повідомила, що в області з робочим візитом побував 

заступник міністра охорони здоров’я. Він високо оцінив готовність 

Черкащини до проведення трансплантації не лише кісткового мозку, а й 

органів. Пообіцяв підтримку у включенні кардіоцентру до переліку закладів 

де можуть проводити пересадку органів. Трансплантація буде здійснюватись 

за кошти державного бюджету, але обладнання необхідно придбавати самим. 



       Кравченко Н.М., яка повідомила, що потреба в коштах онкодиспансеру 

на придбання обладнання для можливості проведення операцій із пересадки 

нирок становить близько 12 млн грн. Частину обладнання планується взяти в 

оренду, а в подальшому можливо зможемо  виділити кошти із обласного 

бюджету для його придбання, а на саме необхідне обладнання 

передбачаються видатки у сумі 4,5 млн грн. Планується до кінця року почати 

проведення операцій.  

       Звернулась до членів постійної комісії з проханням підтримати 

запропонований у розпорядження перерозподіл видатків. 

       Легойда С.М., яка поставила на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 543 від 27.08.2020. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:     Висновок № 99/1 додається до протоколу (додаток 5). 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

       Легойду С.М., яка зазначила, що для розгляду питання „Про 

використання у 2020 році коштів субвенції з державного бюджету місцевим 

бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, ремонту і 

утримання автомобільних доріг загального користування місцевого значення, 

вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах“ директору 

департаменту будівництва ОДА Бохіну Р.М. необхідний час на підготовку 

інформації. Запропонувала розглянути це питання на наступному засіданні 

постійної комісії. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                        С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                      В. ПАВЛИЧУК 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

постійної комісії обласної ради з питань  

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

27.08.2020 м.Черкаси № 99/1   

 

Про погодження розпоряджень  

обласної державної адміністрації  

Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», пункту 8 статті 14 Регламенту обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 №3-3/VII (зі змінами), статті 23 

Бюджетного кодексу України, Порядку передачі бюджетних призначень, 

перерозподілу видатків бюджету і надання кредитів з бюджету, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 12.01.2011 № 18, 

пункту 12 рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний 

бюджет Черкаської області на 2020 рік» (зі змінами) постійна комісія з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів, заслухавши 

та обговоривши інформацію директора Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації Кравченко Н.М. – вирішила: 

1. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації від 

07.08.2020  №508 «Про перерозподіл видатків бюджету» та у межах 

загального обсягу бюджетних призначень, здійснити перерозподіл видатків 

споживання загального фонду обласного бюджету по головному 

розпоряднику бюджетних коштів та відповідальному виконавцю бюджетної 

програми – Управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту Черкаської 

обласної державної адміністрації, шляхом зменшення за КПКВК 11 1 3133 

,,Інші заходи та заклади молодіжної політики“ у сумі 65 800 грн та 

відповідного збільшення за КПКВК 11 1 5061 „Забезпечення діяльності 

місцевих центрів фізичного здоров’я населення „Спорт для всіх“ та 

проведення фізкультурно-масових заходів серед населення регіону“. 

2. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації від 

10.08.2020  №514 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» та збільшити 

доходи загального фонду обласного бюджету по коду 41053500 „Субвенція з 

місцевого бюджету на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, 

ремонту і утримання автомобільних доріг загального користування місцевого 

значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах“ на суму 

170 000  грн. 

Збільшити видатки розвитку загального фонду обласного бюджету у 

сумі  

170 000 грн та спрямувати їх головному розпоряднику коштів та 

відповідальному виконавцю бюджетної програми – Департаменту 

будівництва Черкаської обласної державної адміністрації за КПКВК 15 1 



7463 „Утримання та розвиток автомобільних доріг та дорожньої 

інфраструктури за рахунок трансфертів з інших місцевих бюджетів“. 

3. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації від 

13.08.2020  №522 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та внесення змін 

до Розподілу коштів бюджету розвитку на здійснення заходів із будівництва, 

реконструкції і реставрації, капітального ремонту об’єктів виробничої, 

комунікаційної та соціальної інфраструктури за об’єктами у 2020 році» та 

збільшити доходи загального фонду обласного бюджету по коду 41030400 

„Субвенція з державного бюджету місцевим бюджетам на реалізацію 

проектів з реконструкції, капітального ремонту приймальних відділень в 

опорних закладах охорони здоров’я у госпітальних округах“ на суму 

64 000 000,00 грн і спрямувати їх головному розпоряднику бюджетних 

коштів та відповідальному виконавцю програм – Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної адміністрації в сумах: 

6 936 781,00 грн по КПКВК 15 1 9460 „Субвенція з місцевого бюджету 

на реалізацію проектів з реконструкції, капітального ремонту приймальних 

відділень в опорних закладах охорони здоров’я у госпітальних округах за 

рахунок відповідної субвенції з державного бюджету“, загальний фонд, 

видатки розвитку, для надання трансферту бюджету м. Черкаси на об’єкт 

„Реконструкція будівлі комунального некомерційного підприємства „Третя 

Черкаська міська лікарня швидкої медичної допомоги“ за адресою: 

вул. Самійла Кішки, 210 в м. Черкаси (приймального відділення з добудовою 

відділення екстреної медичної допомоги)“; 

57 063 219,00 грн по КПКВК 15 1 7369 „Реалізація проектів з 

реконструкції, капітального ремонту приймальних відділень в опорних 

закладах охорони здоров’я у госпітальних округах“, спеціальний фонд 

(бюджет розвитку), видатки розвитку. 

Внести зміни до Розподілу коштів бюджету розвитку на здійснення 

заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, капітального ремонту 

об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за 

об’єктами у 2020 році, згідно з додатком 1. 

Кошти, що вивільняться після завершення здійснення заходів із 

будівництва, реконструкції і реставрації, капітального ремонту об’єктів 

виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури, передбачених цим 

розпорядженням, не розподіляти без окремого рішення постійної комісії 

обласної ради з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів. 

4. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації від 

27.08.2020 № 543 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та 

внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку на здійснення заходів з 

будівництва, реконструкції і реставрації, капітального ремонту об’єктів 

виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за об’єктами у 2020 

році» та здійснити перерозподіл видатків споживання загального фонду 

обласного бюджету в межах загального обсягу бюджетних призначень, 

передбачених головному розпоряднику бюджетних коштів та 



відповідальному виконавцю бюджетної програми – Управлінню охорони 

здоров’я Черкаської обласної державної адміністрації, згідно з додатком 2.  

Внести зміни до Розподілу коштів бюджету розвитку на здійснення 

заходів з будівництва, реконструкції і реставрації, капітального ремонту 

об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за 

об’єктами у 2020 році шляхом збільшення видатків розвитку спеціального 

фонду (бюджету розвитку) по КПКВК 0717322 „Будівництво медичних 

установ та закладів“ на об’єкт „Реконструкція приміщень для обладнання та 

перебування хворих блоку трансплантації органів в КНП „Черкаський 

обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради“ за адресою:      

м. Черкаси, вул. Менделєєва, 7“ на суму 600 000 грн. 

 

 

Голова постійної комісії  С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Додаток 1 

до висновку постійної  

комісії з питань соціально-

економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

Черкаської обласної ради  

від 27.08.2020  №99/1     
 

ЗМІНИ 

до Розподілу коштів бюджету розвитку на здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, капітального 

ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за об’єктами у 2020 році 

 
Код 

Програмної 

класифікації 

видатків та 

кредитування 

місцевого 

бюджету 

Код Типової 

програмної 

класифікації 

видатків та 

кредитування 

місцевого 

бюджету 

Код 

Функціональної 

класифікації 

видатків та 

кредитування 

бюджету 

Найменування 

головного 

розпорядника 

коштів 

місцевого 

бюджету / 

відповідального 

виконавця, 

найменування 

бюджетної 

програми згідно  

з Типовою 

програмною 

класифікацією 

видатків та 

кредитування 

місцевого 

бюджету 

Напрями використання бюджетних коштів Обсяг видатків 

бюджету розвитку, 

які спрямовуються 

на будівництво 

об’єкта у 

бюджетному 

періоді, гривень 

1 2 3 4 5 6 

15 0 0000 
  Департамент будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації 

+57 063 219,00 

 



1 2 3 4 5 6 

15 1 0000   
Департамент будівництва Черкаської обласної державної  

адміністрації 
+57 063 219,00 

15 1 7369 7369 0490 

Реалізація проектів з реконструкції, капітального ремонту 

приймальних відділень в опорних закладах охорони здоров’я  

у госпітальних округах 

+57 063 219,00 

    Капітальний ремонт частини приміщень  

приймального відділення комунального 

некомерційного підприємства 

„Звенигородська центральна районна 

лікарня“ Звенигородської районної ради  

по вул. Героїв Небесної Сотні, 79  

в м. Звенигородка 

+4 419 253,00 

    Капітальний ремонт вхідної групи 

приймального відділення і фасадів будівлі 

лікувального корпусу Комунального 

некомерційного підприємства „Золотоніська 

районна багатопрофільна лікарня“ 

Золотоніської районної ради  

по вул. Лікарняна, 2 м. Золотоноша 

+6 257 942,00 

    Капітальний ремонт приміщень 

приймального відділення головного корпусу 

Комунального некомерційного підприємства 

„Канівська центральна районна лікарня“  

по вул. Успенська, 15 м. Канів 

+6 975 400,00 

    Капітальний ремонт приймального 

діагностичного відділення невідкладної 

допомоги Комунального некомерційного 

підприємства „Корсунь-Шевченківська 

центральна районна лікарня“ Корсунь-

Шевченківської районної ради, 

зареєстрованої за адресою: м. Корсунь-

Шевченківський, вул. Ярослава Мудрого, 120 
 

+5 644 897,00 

1 2 3 4 5 6 



    Капітальний ремонт приміщень 

приймального відділення головного корпусу 

Комунального некомерційного підприємства 

„Смілянська міська лікарня“ Смілянської 

міської ради по вул. Героїв Холодноярців, 82 

+6 873 619,00 

    Капітальний ремонт приміщень 

приймального відділення терапевтичного 

корпусу Комунального некомерційного 

підприємства „Уманська міська лікарня“  

по вул. Шевченка, 50 м. Умань 

+6 987 787,00 

    Капітальний ремонт приміщень 

приймального відділення семиповерхового 

хірургічного корпусу Комунального 

некомерційного підприємства „Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради“  

по вул. Менделєєва, 3 у м. Черкаси 

+10 015 990,00 

    Нерозподілені видатки + 9 888 331,00 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Додаток 2 

до висновку постійної  

комісії з питань соціально-економічного 

розвитку,  бюджету та фінансів 

Черкаської обласної ради  

від 27.08.2020  №99/1     
 

 

ПЕРЕРОЗПОДІЛ 

видатків обласного бюджету  

 (грн) 
№ з/п Код програмної 

класифікації видатків 

та кредитування 

місцевих бюджетів  

Код 

ФКВКБ 

Найменування головного 

розпорядника, відповідального 

виконавця, бюджетної 

програми або напряму видатків 

Видатки загального фонду Видатки спеціального фонду 

за рахунок коштів, що 

передаються із загального 

фонду  

до бюджету розвитку 

всього з них видатки споживання зменшення 

обсягу 

збільшення 

обсягу 

зменшення 

обсягу 

збільшення 

обсягу 

зменшення 

обсягу 

збіль-шення 

обсягу 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

1. 07 1 0000  Управління охорони 

здоров’я Черкаської 

обласної державної 

адміністрації 

16 506 174  16 506 174   16 506 174 

2. 07 1 2010 0731 Багатопрофільна 

стаціонарна медична 

допомога населенню 

12 000 000  12 000 000    

3.   в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

12 000 000  12 000 000    



Продовження додатка 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

4. 07 1 2020 0732 Спеціалізована 

стаціонарна медична 

допомога населенню 

4 506 174  4 506 174   15 906 174 

5.   в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

4 506 174  4 506 174   15 906 174 

6. 07 1 7322 0443 Будівництво медичних 

установ та закладів 
     600 000 

7.   в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

     600 000 

Разом по головному розпоряднику коштів 16 506 174  16 506 174   16 506 174 

 

 

 


